



## [[:fr]]Matriochka traditionnelle[[:en]]Traditional Matryoshka[[:]]

[[:fr]]Très, très belle Matriochka ancienne, peinte par Mme Chatova en 1991 - 11 pièces Mme Chatova a révolutionné le monde de la matriochka, ce fut la première à leur dessiner de vrais visages, et non pas seulement un rond pour l'oeil, et un trait pour les sourcils... Ses costumes étaient toujours d'une grande beauté avec une harmonie des couleurs, qui lui était vraiment propre Ses matriochkas sont rares à trouver aujourd'hui, et les copies, que l'on peut trouver aujourd'hui, ne sont pas à la hauteur des anciennes  
Taille : 26 cm[[:en]]Very, very beautiful antique Matryoshka, painted by Mrs. Chatova in 1991 - 11 pieces Mrs Chatova revolutionized the world of Matryoshkas, she was the first painter ever to give them real faces. and not a simple dot for the eyes or a line over it for the eyebrows The costumes she made always were of great beauty with a beautiful color harmony that was her signature. Her Matryoshkas are very rare to find these days, and copies that we can see nowadays will never reach the level of the old , unique ones. Very beautiful important piece for amateurs or collectors. Dimension :26 cm (10,19 inches high) [[:]]

[Read More](#)

**SKU:**

**Price:** 875,00€

**Stock:** instock

**Categories:** [Shop Rue Pouchkine](#), [Matryoshkas - Russian dolls](#), [Traditional Matryoshkas](#)

### Product Description